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ZÁPIS 
z 2. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 17. 12. 2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 
 
 
 
Přítomno:  18 
Omluveni:  3 – Ing. JELÍNEK Milan, Mgr. KOTKOVÁ Květoslava, PROCHÁZKA Pavel 

Přišli později: 0 

Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, Ing. VAŘINA Pavel 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. OLIWINSKÁ Michaela, Ing. ŠLAPANSKÝ František 

Návrhová komise:  Ing. DOBEŠOVÁ Lenka, HLAVÁČ František, Mgr. KOŠÍČEK Jan, Mgr. LANG 

Petr 

                                                               
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
 
 
2. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 18 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvili předem Ing. Milan Jelínek, Mgr. 
Květoslava Kotková a pan Pavel Procházka.  

 

Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi e-mailovou poštou, případně zde na místě. Navr-
huji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo další doplnění k programu? Není tomu tak, zahajuji 
tedy hlasování o dnešním programu.  

 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
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CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  Mgr. OLIWINSKÁ Michaela, Ing. ŠLAPANSKÝ František 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. DOBEŠOVÁ Lenka, HLAVÁČ František, Mgr. 

KOŠÍČEK Jan, Mgr. LANG Petr 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – zápis z  jednání minulého Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připo-
mínky a je tedy připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu.  
 
 
 
2. Interpelace  
 
 
Starosta – dovolím si v rámci interpelací nejprve přednést pár informací, které byste měli věděti. Dnes 
jsme obdrželi Rozhodnutí Ministerstva vnitra o zamítnutí našeho podání o členství či nečlenství ve 
Vodárenském svazku a vzhledem k tomu, že ten materiál má 80 stran, a ještě se mi nepodařilo spojit 
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s Mgr. Šianským, našim právním zástupcem v této věci. Budu Vás po té informovat, prostřednictvím e-
mailu, tak abyste měli informaci a je potřeba stanovit a zhodnotit další postup. Předpokládám, že by po 
svátcích pan Mgr. Šianský přijel na pracovní setkání zastupitelů a tady bychom poté diskutovali, jak 
budeme postupovat dále. Mám zde Rozsudek jménem Republiky k Novosadům. Pravděpodobně jste 
dostali informaci, že navrhovatelky zastoupené paní JUDr. Dudovou neuspěli. Jejich návrh na zrušení 
části opatření obecné povahy změny č. 8 územního plánu se zamítá. Potěšilo mne to. Oceňuji zde 
pečlivou přípravu celé změny č. 8, to bylo v roce 2013-2014, ta změna byla přijata v roce 2015. 
Konstatuji, že poctivá práce se vždy projeví a to dříve, ale spíše později. Tento rozsudek je Vám 
připraven k nahlédnutí. Pokud by měl někdo zájem. Děkuji Všem, kteří se podíleli na potvrzení toho, že 
pracoval tento úřad dobře. Ve středu nebo ve čtvrtek zde proběhne jednání se zástupci Apex s. r.o., což 
jsou lékaři, kteří mají polikliniku, o nějakém dalším postupu. Měli mít Valnou hromadu, nevím, co 
přijali, nedostali jsme nic oficiálně. Očekáváme návrh nějakého dalšího postupu. Více k této 
problematice snad není potřeba sdělovat. Snad pouze to, že město Moravský Krumlov, pořád a řádně, 
srozumitelně projevuje zájem o toto s. r. o. Zájem, aby byla zachována dostupná lékařská péče ve městě 
Moravský Krumlov. Dále mám jedno sdělení, které Vám sdělím na neformální části jednání dnešního 
Zastupitelstva. Byl bych rád, kdybyste si poznamenali tři termíny - 20. 12. 2018 otevření Rodinného 
centra na ZŠ Ivančická, 29. 12. 2018 Rybova mše vánoční a poté předpokládám, že se všichni sejdeme 
na plesu města Moravský Krumlov 5. 1. 2019. Bc. DOUBEK Radovan – měl bych tři bodíky. Možná 
to do těch interpelací nepatří, ale přesto. Děcka v rámci vnitřního města neustále hrají fotbal před 
vchodem na základní školu. Byl bych rád, kdyby mi tady zastupitelé pomohli vymyslet nějaké místo, 
nějaký plácek, kde by se mohly ty děti scházet. Podotýkám, že je to pořád stahuje k té škole. Což je 
dobře, ale na druhou stranu jim tam balón pořád lítá do těch keříků. Nemyslím si, že je to úplně vhodné, 
aby tam mlátili s balónem do budovy školy. Já nějaké, jak bych to řekl, myšlenky, nápady, kde to hřiště 
udělat bych měl, ale nechal bych to do příštího Zastupitelstva, ať si každý promyslí, jestli by mi s tímto 
bodem byl schopný pomoci. Každá myšlenka je dobrá. Neříkám, že všechny moje nápady, které mám, 
jsou správné. Určitě ne. Třeba bude mít někdo myšlenku, která by se mi líbila, ktérá by se líbila i našim 
nejvyšším postaveným tady a potom bychom se do toho mohli všichni společně pustit. Druhá věc – byl 
jsem zklamaný z toho, když mi jeden člověk, tady z Krumlova řekl, že stužkovací ples Gymnázia 
Moravský Krumlov neměli v Krumlově, ale museli jet do Miroslavi, protože. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka 
– nemuseli. Bc. DOUBEK Radovan – no, nemuseli, ale prostě si to tam udělali. Přijde mi to strašná 
škoda. Už minule jsem navedl řeč, co se týče, jestli vím, jak využít zámek. Máme opravenou kapli, 
Rytířský sál. Velice mě mrzí, že ples města Moravský Krumlov se odehrává v Rakšicích. Proč se to 
neodehrává v rámci toho zámku? Prostě by se mi to tam líbilo. Navíc by se tyto prostory daly využít a 
mohlo by to přinést i nějaký finanční prospěch. Neříkám, že nějaký velký, ale co se týče plesů, oslav, 
svateb a dalších záležitostí. Možná jste to tady již někdy probírali, ale já jsem to neslyšel. Takže se 
k tomu potřebuji vyjádřit. Další věc, ta je spíš na pana Čemerku. Máme spoustu laviček, máme spoustu 
krásných prostorů kolem pěšin, kam lidi chodí na procházky se psy, bez psů, to je celkem jedno. Pokud 
máme lavičku a u té není odpadkový koš, tak lidi bohužel hážou nepořádek na zem, všude kolem sebe. 
Myslím si, že by bylo vhodné umístění těch košů zrealizovat a myslím si, že se to nemusí vyvážet každý 
týden. Stačí jednou za měsíc. Možná zase nemám pravdu, ale neumím si tuto připomínku nesdělit. To je 
asi tak všechno. Moment, jednalo se o lavičky, o kterých já vím, směrem k hřišti, když jdu kolem fary. 
Tam je prostě neskutečný bugr. Všude jinde, kde jsou odpadkové koše, tak vidím, že je pořádek. Tam 
ten pořádek, prostě není. Starosta – děkuji za připomínky. To, že děti hrají fotbal před školou. My jsme 
vždycky hrávali za měšťankou, tam bývalo kluziště. To ustoupilo potřebám vybudovat další budovu 
Základní školy. Dnes jsme řešili s Ing. Stejskalovou podání projektu na vybudování školního hřiště 
v areálu fotbalového hřiště na Střelnici. Tak, aby místo toho písku vzniklo hřiště s umělou trávou a 
vybudování jednoho tenisového kurtu s osvětlením k tomuto areálu. Problém je, že máme ve městě tři 
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školy, které v této chvíli nemají, kde cvičit tělesnou výchovu. Je to problém. Je to letitý problém. Víme 
o tom, a to že děti kopají před školou, to jsme samozřejmě také shlédli. Je nám to nepříjemné, ale v této 
chvíli jiné hřiště ve vnitřním městě není. Není, kde udělat a prostory, které v této chvíli jsou jakoby 
volné, tak jsou v rámci dlohohodobého konceptu, vybudování různých relaxačních zón, parkovacích 
míst, odstavných parkovišť atd. Není problém se na to podívat, budem rádi za každý nápad. Stužkovací 
ples v Miroslavi – to je na rozhodnutí studentů, kde si stužkovací ples udělají. Rozmím tomu, že 
Rytířský sál na zámku k tomuto vybízí. My jsme se o tom bavili, zrovna se postavil velitel Městské 
policie, který taktéž navrhoval, abychom tam ples taktéž udělali. Není to možné v rámci technických, 
ten sál se nevytopí, aby tam mohla být jednorázově nějaká akce. Zbytek k této informaci si nechám na 
neformální posezení. V této chvíli mám k tomu, co říct, ale je to neveřejná informace. Třetí věc – 
lavičky bez odpadkových košů. Já s tím souhlasím, vedu tady boj, poprosím pana Čemerky. Jiří 
Čemerka, ředitel Služeb města Moravský Krumlov (dále jen SmMK) – já s tím naprosto 
nesouhlasím. Starosta – já vím. Jiří Čemerka, ředitel SmMK – řeknu Vám proč. Je jedno, jestli tam 
ty koše budou nebo ne. Chodí tam děcka, chodí tam středoškoláci a ten bordel, tam prostě je. Hází to 
tam dolů k těm kurtům atd. Myslím si, že jediné co pomůže, aby tam ten bordel nebyl je naopak ty 
lavičky oddělat. To není jen můj nároz, ať už správce hřiště, lidí kteří tam chodí. Už mě dokonce prosili, 
ať ty lavičky odříznu. Ty děcka, když chodí za školu nebo tam chodí kouřit, tak si na tu lavičku sednou 
a dělají tam bordel. Nevím, jak jste scestovalí a věřím tomu, že všichni, co tady sedíte, tak ano. Když 
vyjedete kamkoliv do Evropy, do Rakouska, do Německa, tak v celé Vídni neuvidíte pomale 
odpadokový koš a taky tam neuvidíte nikde na té zemi bordel. Je to jenom o těch lidech. Tady 
v Krumlově máme tolik odpadkových košů, že ti lidé stejně, když jdou kolem toho odpadkového koše 
to tam nehodí a v momentě, kdy udělají 2 - 3 kroky za ten odpadkový koš, tak se nevrátí a hodí to za 
odpadkový koš. Když budeme dělat koše v těchto lokalitách, kde je špatný přístup, tak ty koše se 
nebudou vyvážet jednou za měsíc, budou je chtít vyvážet každý týden a někudy se tam ti lidé musí 
dostat. Budete je chtít tady, budete je chtít v borovičkách, budete je chtít všude, kde se bude chodit a my 
se k tomu vývozu na tyto prostory nedostaneme.Tam není přístup. Starosta – děkuji. Opakuji, a tady 
s tebou Radku souhlasím, že by u každé lavičky měl být odpadkový koš. Tato slovní výměna názorů 
mezi mnou a ředitelem, Ing. Stejskalovou a panem místostarostou bych řekl, že ji již nevedeme, ale 
vedli jsme ji rok zpátky snad kažcý týden. My se nad tím zamyslíme, znovu připravíme a já si myslím, 
že není vyřešením odstranění lavičky. Je to pouze o úhlu pohledu. V této chvíli k dětskému hřišti se 
pobavíme příště, v tomto očekávám nějaké návrhy. K plesu města v Rytířském sále sdělím info později 
a k odpadkovým košům jsi vyjádření dostal.  
 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí inforamce starosty města o proběhlých jednáních za 
uplynulé období. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města.  
 
 
 
3. Zápis z 1. Schůze Finančního výboru ze dne 4. 12. 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
         starosta města 
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Starosta – než okomentuji Zápis z Finančního výboru, tak využiji této příležitosti a informuji 
Zastupitelstvo města o tom, že Rada měst zřídila čtyři komise. V nich pro komisi pro rozdělování dotací 
z programu jsou tito členové Mgr. Ziegler, Patrik Smékla, paní Tkaná, Mgr. Striegler, Jiří Procházka, 
Martin Procházka a Josef Bukač. Komise bytová, zdravotní a sociální zde Rada města jmenovala Tomáš 
Sobol, Irena Kočí, Josef Zpěvák, Marie Strieglerová a Lenka Dobešová. Komise pro regeneraci 
památkové zóny pan Radovan Doubek, Josef Zpěvák, paní Helena Jelínková, pan Jiří Čemerka a Ing. 
Věra Jelínková. Komise investiční –  jmenování pan František Hlaváč, Jan Košíček, Vladimír Lang, 
Jana Konradová, Pavel Hora, Jiří Pelikán a Jan Novotný. Vzhledem k tomu, že to není nijak limitováno 
a někdo by měl další návrh na doplnění, obsazení těchto komisí, které jsem jmenoval, tak ho poprosím, 
aby mi tento návrh sdělil po Zastupitelstvu města a Rada města na nejbližším jednání doplní nebo 
projedná tento návrh. Zároveň kontrolní výbor a výbor pro výchovu a vzdělávání si dovolím svolat v 1. 
polovině ledna příštího roku a taktéž první jednání těchto komisí. Tak jako Finanční výbor, tak 
předpokládám, že oba dva tyto  výbory si navrhnou ze svých členů jednoho, který by mohl být 
předsedou. Je zde projednáno, že předsedou Finančního výboru a předseda Kontrolního výboru by měli 
být účastni jednání Rady města z titulů předsedy těchto dvou titulů zákonem jich zřizovaných. Nyní 
k Finančnímu výboru a Zápisu z 1. schůze. Předmětem jednání tohoto výboru byly materiály ohledně 
doporučení či nedoporučení rozpočtu města. Finanční výbor se tím velmi dopodrobna zabýval a 
k návrhu rozpočtu sdělil svoje stanovisko. Zároveň navrhuje, doporučuje Zastupitelstvu města schválit 
návrh Střednědobého výhledu, zadat zpracování procesního a personálního auditu. Finanční výbor 
doporučuje Zastupitelstvu města zvolit předsedou Finančního výboru Mgr. Tomáše Strieglera. Tolik 
k zápisu, věci ohledně rozpočtu probereme u rozpočtu. Má někdo k tomuto zápisu nějaké doplnění? Ing. 
PROCHÁZKA Martin – můžu se zeptat? Tam se zmiňuje rozdíl mezi obcí 2. a 3. stupně, co by to 
znamelo? Jednak pro občany, co se týče služeb nebo vlastně o co by přišli? A jednak toho dopadu do 
rozpočtu? Starosta – v této chvíli, to byla pouze možná myšlenka, která zazněla v diskuzi a byla 
zaznamenána. Odpovím Ti na tuto otázku v rámci jednání Finančního výboru.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 1. schůze Finančního výboru konaného dne 4. 12. 
2018. 
  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města o jmenování členů zřízených 
komisí RM. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů, za předsedu Finančního výboru Mgr. Tomáše Strieglera. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 –  STRIEGLER Tomáš, Mgr. 
 
 
 
 
4. Návrh rozpočtu města Moravský Krumlov pro rok 2019 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, sta-

rosta města 
 
 
 
Starosta – obvyklá věta, že rozpočet města je sestaven jako schodkový mínus 9,7 miliónů korun při-
čemž na účtu máme 12 miliónů, tak tomu fakt už nerozumím. Asi to tak má být. Nezpochybňuji vyjád-
ření Ing. Florianové. Jenom opakuji, že po mne je to nějaké divné. Očekávané příjmy činí 162,2 tis. Kč, 
očekávané výdaje činí 171,9 tis. Kč. Schodek rozpočtu je krytý v rámci položek financování, tj. do roz-
počtu se zapojuje předpokládaný zůstatek účtů z roku 2018 ve výši 33,3 mil. Kč. Objemově je návrh 
rozpočtu kalkulován na částku 195,5 mil. Kč. Rozpočet je zpracován ve variantě provozní části a rozvo-
jové části (fond MK 2022) a to plně v souladu s metodikou tvorby rozpočtu pro Město Moravský 
Krumlov. Pro nové členy Zastupitelstva Fond MK 2022 je fond, který je tvořen se můžete dozvědět 
z metodiky tvorby. Ale proč 2022, tak v té době, pokud si nevezmeme další úvěr, bude město Moravský 
Krumlov bez dluhů. Proto Moravský Krumlov Fond Moravský Krumlov 2022. Pokud jednotlivé porov-
náme s celkovým objemem rozpočtu, potom platí, že provozní výdaje města činí 54 %, výdaje rozvojo-
vé představují 46 %. V této chvíli, protože byl rozpočet sestavován před Rozhodnutím Krajského soudu, 
ohledně Novosadů se v příjmové části nepočítá s žádným významným prodejem majetku. Zejména není 
rozpočtován rozpočtován příjem z prodeje pozemků v lokalitě Novosady. Výdaje rozvojového rozpočtu 
jsou směřovány na projekty zejména v oblasti rozvoje bydlení a komunálních služeb – 40,9 mil. Kč, 
kultury – 7,8 mil. Kč, dopravy – 2,7 mil. Kč, školství – 6,7 mil. Kč, sociálních služeb – 2 mil. Kč, státní 
správy a samosprávy – 1,9 mil. Kč. Jmenovitě se jedná zejména o tyto investiční akce: inženýrské sítě v 
lokalitě „Novosady“ – 29,5 mil. Kč, investiční příspěvky pro příspěvkové organizace města – 7,5 mil. 
Kč (ZŠ Ivančická a SM MK), spoluúčasti k dotacím: MŠ Polánka, zámek, zámecké zahradnictví, soci-
ální bydlení, dále výkupy pozemků, opravy hřbitovů v Rokytné a Polánce a některé další drobné inves-
tiční akce. Součástí výdajů rozvojového rozpočtu jsou i splátky pěti jistin úvěrů v celkovém objemu 
23,6 mil. Kč. Významnou částí rozpočtu jsou účelové rezervy (rezerva pro veřejnou finanční podporu, 
rezerva pro přípravnou činnost), dále rezervy provozní a investiční pro nepředvídané situace; celkový 
objem rezerv činí 8 mil. Kč. Návrh rozpočtu byl, v souladu se zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, dne 30. 11. 2018 zveřejněn na úřední desce města. Ná-
vrh rozpočtu byl projednán na Finančním výboru města. Finanční výbor doporučil ZM rozpočet schvá-
lit, připomínky k návrhu rozpočtu nebyly vzneseny. V této chvíli je navržen určitý časový harmonogram 
prodeje pozemků v lokalitě Novosady. A to již těch, které jsme již vysoutěžili a zároveň je navrženo 
druhé kolo elektronické aukce v termínech, které začneme realizovat v novém roce. Na únorovém Za-
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stupitelstvu bychom měli schvalovat smlouvy s lidmi, kteří již ten pozemek vysoutěžili. Ve chvíli, kdy 
se nám tyto peníze nějakým způsobem projeví na účtu, tak oproti nim jsou plánovány investice ulice 
Rakšická, ulice Vinohradská – Vodárenská, jedna z těchto dvou ulic. Dále jsme. Ing. Jana Florianová, 
vedoucí finančního odboru (dále jen FO) – to byly tyto dvě zásadní věci. Starosta – v návrhu rozpoč-
tu nejsou zaneseny, ale peníze, které přijdou, se na ně automaticky převedou. Není s nimi počítáno do 
žádných jiných investic. Pokud vše dobře půjde, tak by se ulice Rakšická mohla začít opravovat v září 
nebo říjnu příštího roku. Myslím, že je příliš optimistická, ale my ty peníze, náš spolupodíl v rámci 
opravy. Ing. ŠLAPANSKÝ František – já bych měl pár dotazů, protože v tom komentáři, zřejmě 
v tom písemném podkladu nebyl prostor nějakým způsobem to blíže vysvětlit. Stačila by mi reakce jen 
pár větami. U provozních výdajů není zatím uvažováno žádnou částkou na veřejnou finanční podporu 
(dále jen VFP), takže co tady se předpokládá, poprosil bych o stručné komentování nárůst prostředků 
Služeb města Moravský Krumlov o 2 700 000 Kč, to jsou výdaje provozní a pokud jde o ty prostředky 
na rozvoj. Starosta – Františku promiň, že Ti skáču do řeči, abychom měli tu informaci, tak nejdříve 
poprosím Ing. Florianovou k VFP. Ing. Jana Florianová, vedoucí FO – já k té VFP, tam v tom textu 
je, ono je tam těch rezerv v podstatě hodně. Letos je v podstatě rezerva na VFP 2 000 000 Kč, oproti 
těm přecházejícím let se zvýšila o 300 000 Kč, S tím, že se tam počítá s tou podporou trenérů dětí a 
mládeže. V rámci paragrafů ostatních činností je tam 2 000 000 Kč rezerva právě pro VFP, a 2 000 000 
Kč jako provozní rozpočtová rezerva. Starosta – děkuji. Nyní pan Čemerka k navýšení nákladů. Jiří 
Čemerka, ředitel SmMK – jsou tam dva faktory. Prvním faktorem je, že poslední tři roky se nařízením 
vlády 3 x zvedal plat u zaměstnanců. Ani jednou na to zřizovatel neposkytl finanční prostředky. Všech-
no šlo z provozních nákladů organizace a my jsme na to nedostali ani korunu. Druhá věc – s tím množ-
stvím práce, která mentálně je a s tím nárůstem, tak je potřeba. Když jsem nastupoval, bylo 40 kmeno-
vých zaměstnanců, nyní jich 29. Je potřeba přijmout minimálně 3 až 4 nové zaměstnance, aby se to dalo 
zvládat. Takže to je na platy. Starosta – děkuji za informaci. Poprosím o další připomínky, Františku. 
Ing. ŠLAPANSKÝ František – další jsou k prostředkům k rozvoji MŠ Polánka. Jaký tam je předpo-
klad celkových nákladů na rekonstrukci? Je tam zmíněna dotace.  Starosta – já Ti hned odpovím. 
V této chvíli je podána žádost o dotaci. Ing. Stejskalová? V celkové výši? Ing. Andrea Stejskalová, 
vedoucí odboru regionálního rozvoje – já si tu částku nyní nevybavím. Místostarosta – celková část-
ka, pokud vím je kolem 20 000 000 Kč. Starosta – je to velmi velká částka. Budeme to řešit poté, jestli 
dostaneme dotaci, v jaké výši. Pak budeme řešit MŠ v Polánce. Je tam zmíněna, je tam nějaká částka 
alokována. To bude předmětem jednání a spíše pracovního jednání zastupitelů, než o tom budeme jed-
nat na veřejnosti. Ing. ŠLAPANSKÝ František – z toho nějak i nepřímo vyplívá i můj další dotaz. 
Jestli jsme zpracovávali nějakou prognózu nějakého vývoje z pohledu dětí, provozních nákladů, a po-
tom vůbec nějaké celkové bilance. Starosta – počet nárůstu dětí v Polánce je. Zároveň je tam velmi 
silný argument toho, že jsme prodali 19 parcel, na kterých se staví rodinné domy. Je předpoklad, že se 
tam ty rodiny budou rozrůstat a školka má opodstatnění. V této chvíli je idea taková, že bychom to udě-
lali jako další odloučené pracoviště MŠ Husova. Pokud by ten počet dětí klesl pod nějakou hranici, tak 
bychom toto odloučené pracoviště přerušili, jeho činnost. Zároveň v té budově MŠ probíhá jakási kul-
turní činnost scházení se, Spolek Občanů Polánky. Oprava té budovy je nasnadě. Konečné rozhodnutí je 
v kompetenci Zastupitelstva města a předpokládám, že v průběhu roku 2019 toto rozhodnutí učiníme na 
základě všech podkladů, které budou předloženy. Ing. ŠLAPANSKÝ František – dál jen dvě, tři věty 
k sběrným nádobám, spoluúčast 500 000 Kč. To se jedná o nějaké speciální nádoby? Starosta – ano. 
Uspěli jsme v projektu Ministerstva životního prostředí. Místostarosta – s tím, že budeme pořizovat 
1 100 popelnic na bioodpad, které budou začátkem března nebo v průběhu toho měsíce roku 2019 dis-
tribuovány do domácností. Nyní k tomu chystáme informační kampaň, aby se lidé o tom dozvěděli a 
mohli si o to vyzvednout. Budou se vydávat tady, nebo případně, kdyby si je někdo nemohl vyzvednout, 
tak je budeme případně i rozvážet. Následně se příští rok začne se svážením bioodpadu. Během těch 
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zimních měsíců bude měsíční interval a během těch letních, tak jako jinde 14 denní interval. Jsou to 240 
litrové nádoby. Plus nějaké další a to jsou 1 100 l na ty sběrná místa, kde jsou a my je doplníme těmi 
velkými nádobami. Ing. ŠLAPANSKÝ František – děkuji a poslední dotaz. Sociální bydlení 
2 000 000 Kč, co to zahrnuje? Starosta – sociální bydlení je náš spolupodílí na případnou realizaci pro-
jektu, JUDr. Bártová? 14 či 15 bytů? Místostarosta, JUDr. Věra Bártová, vedoucí odboru sociálních 
věcí (dále jen OSV) – osmi. Starosta – jedná se o objekt bývalé sýpky. Tam se podala žádost na dotač-
ní titul, a pokud zde uspějeme, tak by se opravila sýpka. Udělalo by se osm bytů a náš spolupodíl je 
2 000 000 Kč. Ing. ŠLAPANSKÝ František – to je všechno. Starosta – děkuji. Bc. DOUBEK Rado-
van – co se týče sýpky. Že se tam budou dělat ty byty nebo sociální byty, protože bylo v návrhu, že by 
tam mohla být nějaká rozlučková smuteční síň. Starosta – bylo. V této chvíli je ta situace taková, že 
kdyby se tento návrh diskutoval na rozlučkovou síň, tak již byla podána žádost o dotaci na IROP. Če-
kám, jakým způsobem bude ta dotace úspěšná či ne. Ve chvíli, kdy dostaneme rozhodnutí o přidělení či 
nepřidělení dotace, tak znovu tuto dotaci přijímá Zastupitelstvo. My se můžeme rozhodnout, že ji nepři-
jmeme a můžeme tam udělat rozlučkovou místnost. V této chvíli, ale je to již tak daleko. Na tom projek-
tu je odpracováno tolik věcí, že pokud bychom byli úspěšní, tak nepředpokládám, že bychom měnili 
účel využití sýpky. Je tam parkoviště, je tam spousta dalších věcí. Bc. DOUBEK Radovan – ještě bych 
měl, a asi se neumím úplně vyjádřit. Co tam bude bydlet za lidi, budou tam babičky nebo tam budou 
s odpuštěním problémoví lidé? Starosta – sociální byty jsou určeny pro lidi. Řeknu to jinak Azylové 
bydlení je určeno pro matky s dětmi, které najednou ztratí nějakou možnost bydlení. Úplně obdobně 
bude realizováno sociální bydlení. Žádní nepřizpůsobivým, žádní problémoví občané by tam neměli být 
ubytováni. Bc. DOUBEK Radovan – to bychom nechtěli. Starosta – no, prosím. Místostarosta – sa-
mozřejmě my takovéto sociální byty máme v rámci celého města. Nejsou takto koncentrovány. Máme 
zde i žádosti ze sociálních důvodů, jako možnost bydlet i v městských bytech. Tady máme možnost 
využít budovu, se kterou jsme dlouhodobě nevěděli, co s ní uděláme. Využili jsme dotačního titulu, kde 
můžeme zvýšit počet bytů ve městě Moravský Krumlov. S tím, že ty sociální potřeby, které tady jsou, 
tak jak tady jsou, tak budou přednostně využívány v těchto osmy bytech. Těch sociálních bydlení tady 
po městě, bych řekl, máme teď více, než je těch osm. Konečně budeme mít osm bytů, které budou pro 
to určeny. Tam to bude i případně nějak omezeno, můžou se třeba adaptovat. To si ještě nastavíme, 
všechny podmínky toho sociálního bydlení. Z Azylového bydlení mohou pak přecházet tam a pak dále. 
To je jedna z možností, jací občané tam budou bydlet.  Starosta – děkuji za doplnění. Mgr. LANG 
Petr – tady o tomhle se začalo myslím diskutovat, kdy visel ve vzduchu ten zákon Ministerstva sociální 
věcí, že budeme muset jako obce mít určité procento? Starosta – to už není. Mgr. LANG Petr – není, 
ale nikdy nevíme, kdy. Starosta – děkuji. Ta oprava té sýpky by byla velice žádoucí. Tohle je jakýsi 
účel, který bychom mohli využít. Uvidíme, jakým způsobem to bude pokračovat dále. Pokud ty pod-
mínky budou pro přijetí dotace nějakým způsobem, jakým se proslýchá, tak potom je to velmi neatrak-
tivní. Uvidíme ve chvíli, kdy nám bude dotace přidělena a pak bude o tom rozhodovat Zastupitelstvo, 
zda ji přijme, či ne. V této chvíli je na tom odpracováno tolik práce, že bychom ji neměli přijmout.   
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Moravský Krumlov pro rok 2019 dle přílohy č. 1 
zápisu celková bilance rozpočtu s tím, že: 
     –    rozpočet příjmů činí                          162 160,0 tis. Kč 

– rozpočet výdajů činí                          171 882,0 tis. Kč 
– rozpočet financování činí                      9 772,0 tis. Kč 
– rozpočet FKSP činí                                   556,0 tis. Kč. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zde-
něk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG 
Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 
 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. v platném znění 
(rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, kterými se má povinně řídit 
Rada města, jako výkonný orgán města: 

– v rozpočtu příjmů – příjmy celkem dle jednotlivých rozpočtových tříd 
– v rozpočtu výdajů – výdaje celkem dle jednotlivých oddílů 
– v rozpočtu financování – jednotlivé položky dle platné rozpočtové skladby. 

 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zde-
něk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG 
Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. v platném znění 
(rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se mají povinně řídit 
právnické osoby zřízené Městem Moravský Krumlov: 

– příspěvky na provoz, účelově určené příspěvky na provoz a dotace na investice pro pří-
spěvkové organizace města dle předloženého rozpisu 

– odvody odpisů pro příspěvkové organizace dle předložené rozpisu. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zde-
něk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG 
Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
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STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 12odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. v platném znění 
(rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se mají povinně řídit pří-
jemci dotací nebo příspěvků z rozpočtu Města Moravský Krumlov: 

– dotace a příspěvky ve výši dle příslušného rozhodnutí RM, popř. ZM. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zde-
něk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG 
Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 
 
 
 
Starosta – děkuji Ing. Florianové za přípravu.  
 
 
 
 
5.      Rozpočtové opatření č. 25/2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 25/2018 provedená Radou města  
Moravský Krumlov. 

 
 
 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města zmocňuje RM v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových  
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, prováděním rozpočtových opatření, která jsou  
v pravomoci ZM Moravský Krumlov, s termínem zmocnění do 31. 12. 2018 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zde-
něk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG 
Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 
 
 
 
6.    Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třeti- 
       na, starosta města 
  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM Morav-
ský Krumlov. 
 
 
 
7. Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
  
 

MAKOVICKÝ Tomáš – já bych se chtěl zeptat v Usnesení č. 1, strana 4, Rada města bere na vědomí a 
je to bod číslo 8, kde se píše, že starosta plus Mgr. Košíček – možnost vybudování ordinací lékařů v 
projednávané nemovitosti. Chtěl bych se zeptat, jestli toto má nějakou spojitost s jednáním týkající se 
Apexu? Nebo jestli to je jiná další aktivita, kterou se město samo proaktivně snaží být připraveno na 
situaci, pokud by to dopadlo pro město řekněme nepříznivě. Starosta – otázkou je, co je pro město ne-
příznivě. Tady pan Mgr. Košíček v rámci diskuze prezentoval možnosti zřízení ordinací v některých z 
nemovitostí na náměstí, po městě Moravský Krumlov. Rada města tento návrh na vědomí. S tím, že se 
k tomu vrátí po jednání s Apexem.  Mgr. LANG Petr – 2. schůze Rady města - Rada města bere na 
vědomí postup MěÚ ve věci řešení škodní události na majetku města. O co se tam jednalo? Starosta – 
došlo k havárii jednoho z aut, totální likvidaci tohoto auta. Došlo k nezranění řidiče, ale vzhledem 
k tomu, že ten řidič nesplnil podmínky pro řízení auta, tak se tím musela zabývat Rada města. Městu 
vznikla škoda, která bude plně nahrazena. Nové auto je již zakoupeno.  

 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

- Usnesení z 1. schůze RM konané dne 12. 11. 2018, 
- Usnesení z 2. schůze RM konané dne 28. 11. 2018. 
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8. Střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2020 - 2022 – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
 
Starosta – povinný materiál, který obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích, obsahuje 
souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích. Obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výda-
jích. Jedním z výstupů dokumentu je výpočet tzv. provozního přebytku. Jejich výši máte k dispozici, a 
to ve výši 34,5 mil. Kč, 38,3 mil. Kč a 41,3 mil. Kč. Návrh výhledu byl zveřejněn na úřední desce. Byl 
projednán Finančním výborem a Radou města a v této chvíli k němu nebyly vzneseny zásadní připo-
mínky.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na období 
let 2020 - 2022 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
9. Obecně závazná vyhláška č. 3/2018 – Místní poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů - pro rok 2019 – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 
 
Starosta – důvodová zpráva je poměrně rozsáhlá a zároveň výstižná, přesná. Poplatek za svoz odpadu 
se pro rok 2019 navrhujeme, aby se nezvyšoval. Probíhají určitá jednání ohledně modernizace sběru 
atd., abychom mohli připravit nějaký dokument a mohli se o něm bavit. Zítra je jednání s vedením 
Ivančic ohledně nějakého možného postupu tady v této věci. Ve chvíli, kdy bude nějaký relevantní ma-
teriál, bude Vám samozřejmě předložen k dispozici. V této chvíli to probíhá v rámci diskuzí.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje sazbu místního poplatku za provoz systému shromažďování, sbě-
ru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů pro rok 2019 ve výši 500 Kč 
a návrh Obecně závazné vyhlášky č.3/2018 v předloženém znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
10.      Převod movitých věcí z majetku obce - projekt OP VK „efektivní spolupráce v oblasti prevence 
           školního neúspěchu žáků“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – v důvodové zprávě je vše velmi výstižně popsáno. V roce 2014 - 2015 město Moravský 
Krumlov realizovalo projekt v oblasti prevence školního neúspěchu žáků. Byl řádně zrealizován, vy-
účtován a nyní skončila udržitelnost tohoto projektu. Věci, které byly nakoupeny v rámci tohoto projek-
tu a jsou na školách, tak bychom je rádi převedli do majetku těchto škol.  
 
 
Hlasováno an block 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Mateřská a Základní škola Vedrovice, okres Znojmo, příspěvko-
vá organizace, se sídlem 671 76 Vedrovice 325, IČ 70998159, v pořizovací hodnotě 59 528,37 Kč a 
Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola Bohutice, okres Znojmo, příspěvková 
organizace, se sídlem 671 76 Bohutice 10, IČ 71010670, v pořizovací hodnotě 59 528,37 Kč a 
Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola Dolní Dubňany, okres Znojmo, pří-
spěvková organizace, se sídlem 671 73 Dolní Dubňany 74, IČ 70285136, v pořizovací hodnotě 
59 528,37 Kč a Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje sta-
rostu města jejím podpisem. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola, Jezeřany - Maršovice 143, okres 
Znojmo, příspěvková organizace, se sídlem 67175 Jezeřany - Maršovice, IČ 75021781, v pořizovací 
hodnotě 59 528,37 Kč a Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pově-
řuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola, Rybníky, okres Znojmo, příspěvko-
vá organizace, se sídlem 672 01 Rybníky 55, IČ 71011595, v pořizovací hodnotě 59 528,37 Kč a 
Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola, Suchohrdly u Miroslavi, okres Zno-
jmo, příspěvková organizace, se sídlem 671 72 Suchohrdly u Miroslavi 120, IČ 75022214, 
v pořizovací hodnotě 47 767,17 Kč a Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto sub-
jektem, a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní škola, Hostěradice, okres Znojmo, příspěvková organi-
zace, se sídlem 671 71 Hostěradice 36, IČ 70997233, v pořizovací hodnotě 59 528,37 Kč a Smlouvu 
o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím podpi-
sem. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní škola, Jiřice u Miroslavi, okres Znojmo, příspěvková 
organizace, se sídlem 671 78 Jiřice u Miroslavi 87, IČ 70996296, v pořizovací hodnotě 59 528,37 Kč 
a Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města 
jejím podpisem. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní škola, Miroslav, okres Znojmo, příspěvková organiza-
ce, se sídlem 671 72 Miroslav, Třináctky 19, IČ 49438000, v pořizovací hodnotě 132 726,11 Kč a 
Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní škola, Vémyslice, okres Znojmo, příspěvková organiza-
ce, se sídlem 671 42 Vémyslice 213, IČ 71011269, v pořizovací hodnotě 123 457,31 Kč a Smlouvu o 
bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola, Skalice 108, okres Znojmo, příspěv-
ková organizace, se sídlem 671 71 Skalice 108, IČ 71001778, v pořizovací hodnotě 59 528,37 Kč a 
Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod movitých věcí z majetku města Moravský 
Krumlov do vlastnictví subjektu: Základní a Mateřská škola Olbramovice, okres Znojmo, pří-
spěvková organizace, se sídlem 671 76 Olbramovice 125, IČ 75022451, v pořizovací hodnotě 
121 039,93 Kč a Smlouvu o bezúplatném převodu movitých věcí s tímto subjektem, a pověřuje sta-
rostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.    Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
         organizaci ZŠ Ivančická – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci ZŠ Ivančická - majetek dle předložené sestavy v celkové pořizovací 
ceně 132 726,11 Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
12.    Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
         organizaci ZŠ Klášterní – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci ZŠ Klášterní - majetek dle předložené sestavy v celkové pořizovací 
ceně 132 726,11 Kč. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
13.      Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo „Stavební úprava a nadstavba na ZŠ Klášterní, Moravský Krum- 
           lov – stavební práce“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
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Starosta – předkládá pan Mgr. Juránek a já mu tímto předávám slovo. Místostarosta – město Morav-
ský Krumlov aktuálně realizuje projekt na ZŠ Klášterní, který je zaměřen na vybudování nadstavby v 2. 
nadzemním podlaží, kde budou umístěny nové odborné učebny a výtah z přízemí do patra. Tento výtah 
umožní bezbariérové přístupy k novým učebnám i ke stávajícím třídám v patře. Součástí projektu byl 
výtah z přízemí pouze do patra, kde se tyto nové učebny realizují. My jsme se rozhodli oproti tomu pro-
jektu výtah prodloužit do 3. nadzemního podlaží, aby byly v nové části obslouženy všechny tři patra. 
Cenová nabídka prodloužení toho výtahu je v příloze včetně těch vyvolaných víceprací, protože tam u 
toho výstupu z toho výtahu vedou radiátory apod., takže se tam musely dělat další opatření. Celková 
částka je tedy 688 964 Kč bez DPH. Tyto vícepráce odsouhlasil projektant Ing. Čeleda, zároveň je i 
technickým dozorem investora, pečlivě prošel všechny položky, které jsou zde uvedeny. Já co jsem si v 
podstatě počítal, tak je to o 50 % výtahu navíc. To nejsou dvě patra, ale tři patra a to navýšení je o 30 %.  
Kontroloval jsem to vzhledem k rozpočtu. To jenom k tomuto. Jedna věc, která je tam ještě navíc. 
V rámci stavby tam jsou ještě ocelové konstrukce, kdy projektant jich napočítal méně, než jich bylo ve 
skutečnosti potřeba. Je tam také nějaká drobná méně práce, kdy místo střešního okna je střešní výlez. 
Tam jsme něco málo ušetřili, ale ty základní vícepráce jsou tady shrnuty, co jsem již řekl. Starosta – 
děkuji. Je zde přítomna i zástupkyně školy paní Mgr. Krausová pokud jsou nějaké připomínky, dotazy, 
tak jsme připraveni je zodpovědět. Mgr. LANG Petr – nezpochybňuji cenu, ale je pro nás prodloužení 
toho výtahu, tak přínosné, že do toho budeme investovat ¾ miliónu korun? Starosta – považujeme to za 
přínosné. Bavili jsme se o tom, že ta škola teď bude v rámci nové přístavby bezbariérová všude. Myslím 
si, že je to vhodné. Byl bych rád, kdyby toto Zastupitelstvo vnímalo, že došlo v rámci těch prací 
k přerušení činnosti školní jídelny, především školní kuchyně. V této chvíli oceňuji přístup vedení obou 
dvou škol a přístup kuchařek na obou dvou školách. Vařilo se na Ivančické pro Klášterku, ZŠ Klášterní 
chodila na obědy i na Střední odbornou školu. Nebyla to standardní situace, ale jsem rád, že se tato situ-
ace zvládla a byl bych rád, kdyby bylo vyjádřeno poděkování kuchařkám na ZŠ Klášterní, na ZŠ Ivan-
čické vyřídím toto poděkování zítra. Nyní se vracím ke stavebním úpravám, má někdo ještě další při-
pomínky? Místostarosta – oproti tomu zaslanému materiálu máte na stolech ještě Dodatek č. 1 
v upraveném znění, kde jsme změnili jen to, že dotační orgán, zástupci dotačního orgánu, který to ne-
chtěli mít vyčíslené pouze jako méněpráce a vícepráce, ale v celkových sumářích. Jsou tam tedy ty 
sumy v celkových částkách, jinak to je stejné, i ty rozpočty co byly zaslané. Takže jen technická změna, 
protože jsme ten Dodatek posílali dotačnímu orgánu ke kontrole, který nám toto navrhl, abychom to 
upravili. Starosta – děkuji. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o probíhající investiční akci města „Stavební 
úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov“. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo „Stavební úpravy a nadstavba ZŠ 
Klášterní, Moravský Krumlov - stavební práce“ se subjektem OSP spol. s r.o., Okružní 394, 672 
01 Moravský Krumlov, IČ 44026421, v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpi-
sem. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – doplňující informace ke stavebním úpravám ZŠ Klášterní je následující. V průběhu navazu-
jících let nevím v roce 2019, spíš v roce 2020, 2021 by mělo dojít k tomu, že ve školní kuchyni dojde 
k úpravám, tak aby byly vařeny 2 obědy. Tak jak je to standardní na jiných školách a zároveň, nebo aby 
měly děti na výběr, učitelé, ze dvou obědů. Zároveň budou probíhat opravy ve staré budově, jednotli-
vých stoupačkách, po patrech. Jsou hotovy dvě a je potřeba udělat další dvě, opravit třídy. Jedná se o 
třídy, jejichž okna jsou do ulice Školní. To bylo jen na doplnění.  
 
 
 
14.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
Starosta – poprosím pana ředitele Čemerku o doplnění. Jiří Čemerka, ředitel SmMK – paní Mgr. 
Magda Havlová nabízí městu v k. ú. Polánka k odkopu pozemky v celkové hodnotě 83 425 Kč. Celá 
záležitost byla projednána na Radě města, která doporučila Zastupitelstvu města schválit tento nákup. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků p. č. 514/1 o výměře 2169 m2, druh pozemku orná 
půda, pozemek p. č. 518/1 o výměře 591 m2, druh pozemku ostatní plocha a pozemek p. č. 515/2 o 
výměře 577 m2, druh pozemku ostatní plocha, vedené na LV 78 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, 
obec Mor. Krumlov za cenu 83 425 Kč od Mgr. Magdy Havlové, Tyršova 21, 664 91 Ivančice a 
pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
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b)  Nabídka k darování části pozemků – Ing. Procházka, Ing. Wognar, manž. Adamovi 
 
Jiří Čemerka, ředitel SmMK – tito tři jmenovaní nebo čtyři, nabízejí městu bezúplatný převod po-
zemků, nově vzniklých pozemků, které vznikly v k. ú. Polánka. Vznikly vlastně tím, že všichni tři sou-
časní vlastníci budou stavět nebo tam mají stavební parcely a zůstal tam prostor na chodník, veřejné 
osvětlení. Nabízejí ty pozemky bezúplatně, opět projednáno na Radě města a ta doporučila.  
 
Ing. PROCHÁZKA Martin – hlásí podjatost.  
 
Starosta – pokud jste, toto je informace pro zastupitele, která vyplívá ze zákona o obcích. Pokud sami 
vnitřně cítíte, že je v některý moment potřeba nahlásit podjatost tzn., jste statutárními orgány. Některé 
organizace, které přijímají dotace, nebo jste fyzickou osobou, tak jako zde pan Martin Procházka, který 
nám daruje pozemky - hlásí se podjatost. Ve chvíli, kdy podjatost nahlásíte, můžete samozřejmě hlaso-
vat. Ve VFP budeme podjati skoro všichni, ale to nám nebrání o tom hlasovat. Zároveň se může hlaso-
vat po nahlášení podjatosti. Dovoluji si navrhnout hlasování společné, o všech bezúplatných převodech.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 510/2 o výměře 19 m2, vzniklém 
dle GP č. 334-146/2018, který byl oddělen z pozemku p. č. 509/2 o celkové výměře 133 m2 a 
z pozemku p. č. 510 o celkové výměře 1183 m2, na pozemku je zapsáno věcné břemeno zřizování a 
provozování vedení, druh pozemků orná půda, vedené na LV 481 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlo-
va, obec Mor. Krumlov a pozemku 103/3 o výměře 13 m2, druh pozemku ostatní plocha, na po-
zemku je zapsáno věcné břemeno zřizování a provozování vedení, vedený na LV 481 v k. ú. Po-
lánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov od p. Ing. Martina Procházky, V Uličce 1772, Po-
lánka, Mor. Krumlov a pověřuje starostu města podpisem darovací smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 511/2 o výměře 11 m2, vzniklém 
dle GP č. 334-146/2018, který byl oddělen z pozemku p. č. 511 o celkové výměře 720 m2, druh 
pozemku zahrada, na pozemku je zapsáno věcné břemeno zřizování a provozování vedení, vedený 
na LV 483 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov a pozemku p. č. 512/3 o výměře 
8 m2, vzniklém dle GP č. 334-146/2018, který byl oddělen z pozemku p. č. 512/1 o celkové výměře 
617 m2, druh pozemku orná půda, vedený na LV 483 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec 
Mor. Krumlov od p. Ing. Martina Wognara, Na Návsi 1670, Polánka, Moravský Krumlov a pově-
řuje starostu města podpisem darovací smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 513/2 o výměře 20 m2, vzniklém 
dle GP č. 334-146/2018, který byl oddělen z pozemku p. č. 512/2 o celkové výměře 359 m2 a 
z pozemku p. č. 513 o celkové výměře 1034 m2, druh pozemků orná půda, vedené na LV 445 v k. 
ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov od manž. Ing. Jiřího Adama a Michaely Ada-
mové, Za ústavem 528/25, Ivančice a pověřuje starostu města podpisem darovací smlouvy 
v předloženém znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
2)  Stavební pozemek na ul. Luční v Polánce 
Jiří Čemerka, ředitel SmMK – 17. 9. 2018 schválilo minulé Zastupitelstvo prodej pozemku na ulici 
Luční, za cenu 605,-Kč/m2. Nabídka byla zveřejněna 30. 11. 2018, nikdo se nepřihlásil. Navrhujeme 
Zastupitelstvu znovu nabídku vyvěsit a zveřejnit. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zveřejnění záměru prodat pozemek p. č. 582/119 o výměře 1030 
m2, druh pozemku orná půda, na kterém je zapsáno věcné břemeno zřizování a provozování ve-
dení, vedený na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za minimální 
nabídkovou cenu 605 Kč/m2, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH s termínem podání 
nabídek do 28. 2. 2019. 
 
 
 
DODATEČNĚ  
 
 
1.  Žádost o souhlas se zřízením zástavního práva 
Jiří Čemerka, ředitel SmMK – manželé Kocábovi žádají o souhlas se zřízením zástavního práva 
z důvodu čerpání úvěru na stavbu rodinného domu. Jde o to, že sice jsou majitelé, ale předkupní právo 
má město. Město se k tomu musí vyjádřit a dát k tomu svůj souhlas. Je to z důvodu, že manželé žádají 
banku o úvěr a banka to chce.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zřízení zástavního práva ve prospěch Státního fondu rozvoje byd-
lení na pozemek p. č. 2204/7 o výměře 402 m2, druh pozemku zahrada, na pozemku je zapsáno 
předkupní právo ve prospěch Města Mor. Krumlov, pozemek je vedený na LV 4775 pro obec a k. 
ú. Mor. Krumlov a pověřuje starostu města podpisem příslušných dokumentů.  
 
 
 



2. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 17. 12. 2018 

 21

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
15.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
 
16.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
 
17.   Diskuze  
 
 
Mgr. LANG Petr – takové nějaké obdobné zástavní právo jsme již schvalovali, že? Mám pocit, že už 
několikrát. Tajemník – to se dělá proto, aby ti lidé měli volnou ruku v bance. To je podle podmínek 
úvěru. Mgr. LANG Petr – není to poprvé. Tajemník – není. Není to pravidlo, někteří nechtějí a někteří 
to potřebují. Starosta – děkuji. Občanka – dobrý den, mé jméno je Lenka Spourová. Já bych se chtěla 
zeptat. Mám dotaz, protože dnes v programu bodu číslo 2, byl vlastně. Pardon, v bodě číslo 3 byl Zápis 
z 1. schůze Finančního výboru. Když se podívám zpět, protože jsem byla na minulém Zastupitelstvu na 
1. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov, které se konalo 26. 11. 2018, tak tam v bodě číslo 
2 v Jednacím řádě a zřízení výborů, kdy jste jednali, navrhovali jste jednotlivé členy, potom jste je 
schvalovali, tak bylo řečeno panem starostou, že už proběhl Finanční výbor. Chtěla jsem se zeptat, jak 
mohl proběhnout, když ještě nebyli schváleni nebo pracoval? Chtěla jsem se zeptat, kdo pracoval, když 
ještě nebyli schváleni, protože to nechápu. Když nebyli členové toho výboru ještě schváleni, jak mohl 
pracovat, kdo se toho jednání účastnil, kdo tomu jednání, těm lidem dal mandát k tomu, aby třeba zval 
ředitele Základních škol? A to je prostě můj dotaz k tomu. Starosta – děkuji. Pro přípravu rozpočtu 
města na rok 2019 jsem z pozice starosty města oslovil politické strany, které jsou zúčastněny 
v Zastupitelstvu. Požádal jsem je o nominace do Finančního výboru, jednotlivé politické subjekty před-
ložily své nominanty a ty jsem si pozval na pracovní jednání k návrhu rozpočtu. Z pozice starosty jsem 
na toto jednání pozval i ředitelé nejenom škol, příspěvkových organizací. Tento rozpočet jsme na tomto 
pracovní jednání projednávali. Ve chvíli, kdy bylo jednání Zastupitelstva města podle řádných termínů 
svoláno, tak tito nominaci byli jmenováni jako členi Finančního výboru. Mezi zastupiteli panovala sho-
da na tom, že toto pracovní setkání se uskuteční a já děkuji těm, kteří se těchto pracovních setkání 
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účastnili. Úplně stejně proběhne, tak jako v minulém období, několik pracovních setkání zastupitelů, 
které je neoficiální, ale může na nich být přítomno dle uvážení jednotlivých politických subjektů, kde se 
probírají některé věci, na nichž je potřeba najít shodu, tak abychom mohli určit směr, kterým se vydá-
me, pokud stojíme před rozhodnutím např. u sociálního bydlení, jestli to uděláme v sýpce, ve škole atd. 
Je potřeba se k tomu sejít, abychom mohli připravit materiály, které následně bude projednávat Zastupi-
telstvo města. Tato praxe se nám osvědčila, během 8 let zpět. Jedná se pouze, z mého pohledu o admi-
nistrativní úkon. Občanka – takže ne všechna jednání Zastupitelstva města jsou veřejná? Tohle jsou 
jako pracovní schůzky Zastupitelstva? Starosta – jednání Zastupitelstva města, které je oficiálně ozná-
meno, svoláno je vždy veřejné. My se samozřejmě můžeme potkat na různých pracovních setkáních a 
takto se scházíme. Na tato setkání jsou zváni různí odborníci, dle uvážení jednotlivých členů, kteří jsou 
pozváni. Občanka – to se teda týká i toho neveřejného jednání, teda pracovní schůzky, které bude dnes 
po Zastupitelstvu? Jak bylo uvedeno na začátku. Starosta – ano. To pracovní setkání jest ke konci roku. 
Občanka – dobře. Ještě mám jeden dotaz. Dne 26. 11. 2018 na Zastupitelstvu jsem také dozvěděla, že 
se měla ve čtvrtek 29. 11. 2018 konat první úvodní setkání k možným změnám ve školství. Mělo to být 
na radnici a ono potom neproběhlo. Ke mně se také tato informace dostala a chtěla bych se zeptat, je to 
jenom můj osobní dotaz.  Co bylo klíčem výběru lidí, kteří byli pozváni a proč třeba nebyli pozvaní 
všichni členové Zastupitelstva?  A kdy bude další takovéto jednání? Protože já bych se toho také ráda 
zúčastnila, já jsem také učitel a myslím si, že školství je oblast, ve které jsem. Starosta – já tomu rozu-
mím. Toto jednání jsem svolával já, a zároveň jsem jej zrušil z pracovních povinností, které na mě do-
lehly. Jednalo se a bude se jednat o setkání odborníků z jednotlivých politických subjektů o nějakých 
možnostech. Jakým způsobem se budeme dále ubírat v rámci školství. Ve chvíli, kdy budeme mít něja-
ký materiál k diskuzi, samozřejmě s ním bude učitelská obec přednostně seznámena. Bude velmi ote-
vřeno o tom diskutováno. Já vnímám to, že není nic jednodušší, než si říct o práci. Děkuji za tuto aktivi-
tu a ve chvíli, kdy bude nějaké jednání a bude vhodná tvoje účast, tak Tě rádi pozveme. Občanka – a ti 
odborníci, tady budou z jednotlivých stran a budou to odborníci školství jednotlivých stran, týkající se? 
Starosta – ne jenom školství, samozřejmě. Občanka – to je vše, děkuji. Starosta – rádo se stalo.  
 
 
 
18.   Usnesení   
 
 
 
19.    Závěr 
 
 
 
Starosta – poprosím zastupitele, vedoucí odborů a i bývalé zastupitele, paní Kočí a Ing. Langa, aby 
přijali mé pozvání na neformální setkáni, které se uskuteční ihned nyní po ukončení dnešního jednání 
v restauraci U Lustiga.  
Zároveň bych rád, ty které už neuvidím, popřál klidné a požehnané Vánoce. Užijte si je v rodinném 
kruhu, nebo s těmi nejbližšími, pohodu, užijte si klid, odpočiňte si. Do Nového roku spoustu zdraví, a 
aby ten rok byl šťastný Nový rok. Děkuji za Vaši účast.  
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Pan starosta ukončil jednání v: 17:10 hodin 
 
 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

         Mgr. Michaela Oliwinská 
 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                       Ing. František Šlapanský 
 
 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 17. 12. 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


